
 

 
ΚΑΖΑΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 

 
ΑΝΑΦΟΡΑ 

 
 

Σάββατο, 12 Ιουλίου 2025 
 
Προς την Υπουργό Τουρισμού, κα Κεφαλογιάννη Όλγα 
Προς τον Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής, κο Κικίλια 
Βασίλειο 
Προς τον Υπουργό Ανάπτυξης, κο Θεοδωρικάκο Παναγιώτη (Υπόψιν 
Υφυπουργού Ανάπτυξης, κο Καλαφάτη Σταύρο) 

Θέμα: «Αποκλεισμός του έργου της Τουριστικής Μαρίνας Ροβιών από 
χρηματοδοτικά προγράμματα – Αίτημα άμεσης επανεξέτασης» 

Καταθέτω ως αναφορά την επιστολή του Εμπορικού Συλλόγου Ροβιών, με την 
οποία εκφράζεται η έντονη διαμαρτυρία της τοπικής επιχειρηματικής 
κοινότητας για τον αδικαιολόγητο αποκλεισμό του έργου της Τουριστικής 
Μαρίνας Ροβιών από κάθε σχετικό εθνικό ή ευρωπαϊκό χρηματοδοτικό 
εργαλείο. 

Το εν λόγω έργο είναι πλήρως ώριμο μελετητικά, ενταγμένο στις 
προτεραιότητες και σχεδιασμούς προηγούμενων φάσεων προγραμματισμού, 
με τεκμηριωμένα οφέλη για την τοπική οικονομία και κοινωνία. Η μη ένταξή 
του, χωρίς καμία επίσημη αιτιολόγηση, προκαλεί έντονο προβληματισμό στην 
τοπική κοινωνία και θέτει σε αμφισβήτηση την εφαρμογή των εξαγγελθέντων 
σχεδίων ανασυγκρότησης της περιοχής. 

Ο Εμπορικός Σύλλογος Ροβιών αιτείται να υπάρξει επίσημη ενημέρωση για 
τους λόγους μη ένταξης του έργου, να οριστεί σαφές χρονοδιάγραμμα 
ενεργειών για την άμεση υπαγωγή του σε νέο χρηματοδοτικό πρόγραμμα και 
να δοθεί πολιτική δέσμευση για την υλοποίηση του έργου, το οποίο αποτελεί 
αναπτυξιακό πυλώνα για τη Βόρεια Εύβοια. 

Συνημμένη κατατίθεται η επιστολή του Εμπορικού Συλλόγου Ροβιών. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

2592

Ημερομ. Κατάθεσης:

18/7/2025



Η καταθέτουσα βουλευτής 

 
Καζάνη Αικατερίνη 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



ΕΜΠΟΡΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΡΟΒΙΩΝ 
Ροβιές, Εύβοια – Τ.Κ. 34005 
Ροβιές, 11 Ιουλίου 2025 
 
Προς: 
Τους Βουλευτές Ν. Ευβοίας 
Κ’ Σιμο Κεδικογλου  
Κ’ Θανάση Ζεμπίλη  
Κ’ Σοφία Καραμπατσωλη  
Κ’ Κατερινα Καζανη 
Κ Σημεων Κεδικογλου  
 
Την  Υπουργό Τουρισμού 
Κ’ Ολγα Κεφαλογιαννη  
 
Τον Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 
Κ’ Βασίλης Κικίλιας  
 
Τον Υφυπουργό Ανάπτυξης 
Κ’ Σταύρος Καλαφάτη 
 
Τον Περιφερειάρχη Στερεάς Ελλάδας 
Κ’ Φανη Σπανό  
 
Τον Δήμαρχο Μαντουδίου Λίμνης Αγιας Αννας  
Κ’ Γεώργιο Τσαπουρνιώτη  
 
Θέμα: Διευκρινίσεις σχετικά με τον αποκλεισμό του έργου της Τουριστικής 
Μαρίνας Ροβιών από χρηματοδοτικό πρόγραμμα 
Αξιότιμοι κύριοι/κυρίες, 
Ο Εμπορικός Σύλλογος Ροβιών, εκπροσωπώντας το σύνολο της τοπικής 
επιχειρηματικής κοινότητας, εκφράζει τη βαθιά του απογοήτευση και 
προβληματισμό για τον αδικαιολόγητο αποκλεισμό του έργου της Τουριστικής 
Μαρίνας Ροβιών από κάθε σχετικό χρηματοδοτικό πρόγραμμα. 
 
Πρόκειται για ένα έργο ώριμο μελετητικά, με έτοιμες τεχνικές προδιαγραφές, 
χωροθέτηση, και τεκμηριωμένα οφέλη – όχι μόνο για την τοπική οικονομία 
αλλά και για τη συνολική αναβάθμιση της τουριστικής ταυτότητας της Βόρειας 
Εύβοιας. Είχε, μάλιστα, ενταχθεί στις προτεραιότητες και σχεδιασμούς 
προηγούμενων φάσεων προγραμματισμού, με την υπόσχεση πως θα 
ενταχθεί σε χρηματοδοτικό εργαλείο, εθνικό ή ευρωπαϊκό. 
 
Αναρωτιόμαστε, λοιπόν, με ποια κριτήρια απορρίφθηκε ένα έργο τέτοιου 
μεγέθους και σημασίας, τη στιγμή που: 
 
. Η περιοχή μας δοκιμάζεται εδώ και χρόνια από καταστροφικές πυρκαγιές, 
πλημμύρες και υποβάθμιση των υποδομών. 
 
. Το τουριστικό προϊόν της Βόρειας Εύβοιας χρειάζεται υποδομές σύγχρονες, 
ασφαλείς και ανταγωνιστικές για να επιβιώσει. 



 
. Η δημιουργία Μαρίνας στις Ροβιές θα προσέφερε νέες θέσεις εργασίας, 
αύξηση εισοδήματος, επιμήκυνση της τουριστικής περιόδου και νέες ευκαιρίες 
για τους νέους επαγγελματίες. 
 
. Αντί να ενισχύεται η ανάπτυξη και η αναγέννηση της περιοχής μας, 
βλέπουμε την παράλειψη ή την αδιαφορία να ακυρώνει στρατηγικά έργα με 
τεράστια προστιθέμενη αξία. Ως τοπική κοινωνία δεν μπορούμε να 
ερμηνεύσουμε τη μη ένταξη του έργου παρά ως αδικαιολόγητη αμέλεια ή 
έλλειψη πολιτικής βούλησης. 
 
 . Να μας ενημερώσετε για πιο λόγο δεν μας έχει δωθεί απάντηση από το 
αρμόδιο υπουργείο τουρισμού σχετικά με την κατάσταση της τουριστικής 
μαρίνας Ροβιών.  
 
Ζητούμε: 
Άμεση ενημέρωση για τους λόγους που δεν εντάχθηκε το έργο σε 
χρηματοδοτικό πλαίσιο (π.χ. ΕΣΠΑ, Ταμείο Ανάκαμψης, ΠΔΕ κ.λπ.). 
Καθαρό χρονοδιάγραμμα ενεργειών ώστε το έργο να μπορέσει να ενταχθεί 
άμεσα σε νέο πρόγραμμα ή πρόσκληση. 
Πολιτική δέσμευση ότι δεν θα χαθεί η ευκαιρία να υλοποιηθεί ένα έργο το 
οποίο αποτελεί οραματικό αλλά και ρεαλιστικό αναπτυξιακό εργαλείο για την 
περιοχή. 
Η Βόρεια Εύβοια δεν χρειάζεται άλλα σχέδια επί χάρτου ούτε άλλες 
εξαγγελίες. Χρειάζεται πράξεις. Και εμείς, ως τοπική κοινωνία που έχουμε 
αντέξει τα πάντα, δεν θα δεχθούμε άλλο αποκλεισμό από τα έργα που μας 
ανήκουν. 
Αναμένουμε άμεσες και επίσημες απαντήσεις. 
 
Με τιμή, 
Για το Διοικητικό Συμβούλιο του Εμπορικού Συλλόγου Ροβιών 
 
Γεωργίου Γιώργος 
Γενικός Γραμματέας 
 
Μαρούδης Γιώργος 
Πρόεδρος 
 




